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Λουκέτο σε 
όηα τα ΤΕΙ

/  Αδυνατούν να ανταποκριθούν στις 
οικονομικές υποχρεώσεις

ΣΕ Λ. 16-17

Θύελλα για τον εκπρόσωπο οπλικών συστημάτων 
που διορίστηκε σε θέση κλειδί στο υπουργείο Αμυνας

<ΕΛ. ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ» Η ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ ΤΗ Σ «Δ».
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</ Πουλάει το 13,3% 
της συμμετοχής της 

Δυσφορία στην 
κυβέρνηση ςελ. 15

■
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Ο νέος επικοινωνιολόγος του  
Σπηλιωτόπουλου κ. Φλέσσας, 
εκπροσωπούσε και τα 
«TPQ 37», για τα οποία γίνετα ι 
έρευνα στην εξετασ τική  
επιτροπή της Βουλής...

Σι άλο προκάλεσε η αποκάλυψη ότι η κυβέρνη
ση ανέθεσε την επικοινωνιακή στρατηγική 

___ ji του υπουργείου Εθνικής Αμυνας στον πρόε
δρο και διευθύνοντα σύμβουλο της εταιρίας 
«Civitas» κ. Γιώργο Φλέσσα, ο οποίος μέσω της ε
ταιρίας του, προωθεί στην Χώρα μας τα συμφέρο
ντα της γνωστής πολυεθνικής «Reytheon» που κα
τασκευάζει τους πυραύλους patriot, αλλά και τα ρα
ντάρ «Τρς 37», για τα οποία διεξάγεται έρευνα στην 
Βουλή από την εξεταστική επιτροπή. ΣΕΛ. 4-5
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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ

Δριμύ κατηγορώ 
κατά της κυβέρνησης 
για τα αγροτικά

Της ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ ΣΙΝΑΝΗ

Επίκαιρη επερώτηση προς τον υπουργό Αγροτικής Α
νάπτυξης και Τροφίμων για την εφαρμογή της νέας Κοι
νής Αγροτικής Πολιτικής, κατέθεσε η Κοινοβουλευτική 
Ομάδα του ΠΑΣΟΚ, επικρίνοντας την κυβέρνηση για ο
λιγωρία στη χάραξη στρατηγικής σε ότι αφορά στην ε
φαρμογή των ευρωπαϊκών μεταρρυθμίσεων για τα α
γροτικά και ιδιαίτερα τα μεσογειακά προϊόντα.

Στην επερώτηση, που υπογράφουν ο αρχηγός της α
ξιωματικής αντιπολίτευσης Γιώργος Παπανδρέου, ο τέ
ως πρόεδρος της Βουλής Απόστολος Κακλαμάνης, αλ
λά και ο τέως πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, ερωτάται 
η κυβέρνηση:

-για την ανικανότητά της να ξεκαθαρίσει τους στόχους 
της και εάν θα εφαρμόσει την πλήρη ή την μερική απο- 
σόνδεση των ενισχύσεων από την παραγωγή,

-για την αδυναμία της να επηρεάσει αποτελεσματικά 
τις διαβουλεύσεις στις Βρυξέλλες,

-για την αδιαλλαξία της απέναντι στις προτάσεις των α
γροτών για ολική αποσύνδεση στον καπνό και το σιτάρι, 

-για την πλήρη ανεντιμότητά της όσον αφορά στην ε
φαρμογή των μέτρων της σταδιακής διαφοροποίησης 
των ενισχύσεων,

-για την εγκληματική αδιαφορία της να ενημερώσει 
τους αγρότες για τις δεσμεύσεις της νέας ΚΑΠ και 

-για την έλλειψη στοιχειώδους σχεδιασμού για το που 
κατευθύνονται οι πόροι από τη σταδιακή διαφοροποίη
ση των ενισχύσεων και πώς ωφελείται ο Ελληνας αγρό
της.

Ο συντονιστής του Κοινοβουλευτικού Τομέα Παρα
γωγής του ΠΑΣΟΚ, Χρήστος Παπουτσής, εξαπέλυσε, 
κατά την διάρκεια συνέντευξης Τύπου και με αφορμή 
την επερώτηση, δριμύ κατηγορώ εναντίον της κυβέρνη
σης, καταλογίζοντάς της αδράνεια εν όψει της εφαρμο
γής της νέας ΚΑΠ και αδυναμία να χειριστεί τα προβλή
ματα του αγροτικού κόσμου.

«Μέσα σε οκτώ μήνες διακυβέρνησης της χώρας από 
τη ΝΔ, ήρθαν τα πάνω κάτω στον αγροτικό τομέα, με α
πούλητα προϊόντα, πτώση τιμών, μείωση εισοδήματος 
κ.α.», τόνισε χθες κατά τη διάρκεια συνέντευξης Τύπου.

Ο κ. Παπουτσής επεσήμανε ότι η κατάσταση στον α
γροτικό χώρο οδηγείται σε αδιέξοδο, ενώ προέβλεψε 
πως η χώρα θα βρεθεί σε πολύ δύσκολη θέση, λόγω της 
αδράνειας που σημειώνεται στην προετοιμασία για την 
εφαρμογή της νέας ΚΑΠ.

Δεν παρέλειψε μάλιστα να αναφερθεί στις επικείμε
νες εξελίξεις για τους βαμβακοπαραγωγούς, υποστηρί
ζοντας πως «έρχεται τυφώνας», ενώ διευκρίνισε πως οι 
βουλευτές του ΠΑΣΟΚ δεν πρόκειται να ανέβουν σε 
τρακτέρ ξεσηκώνοντας τον αγροτικό κόσμο σε κινητο
ποιήσεις.

Απαντώντας στην επερώτηση των Βουλευτών του ΠΑ
ΣΟΚ, ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης Ευάγγελος 
Μπασιάκος παραχώρησε συνέντευξη Τύπου, στην οποία 
ανέφερε μεταξύ άλλων ότι όλοι οι ισχύοντες κανονισμοί, 
ψηφίστηκαν από αυτούς οι οποίοι τώρα εγκαλούν την 
κυβέρνηση.

Διαβεβαίωσε ότι η κυβέρνηση εξαντλεί όλα τα περιθώ
ρια διαλόγου με τους ενδιαφερομένους φορείς, υπο
γραμμίζοντας ότι «δεν έχουν κανένα δικαίωμα να ομι
λούν αυτοί που εκτόξευσαν το έλλειμμα στο ισοζύγιο α
γροτικών προϊόντων στα 650 δισ. δρχ. το χρόνο».


